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We are pleased to announce that we have scheduled the Typhoon Club Magazine Writing Courses 2024 to 
take place in July and August. As in previous years, students will visit a place of interest each morning, then 
write about their experience in the afternoon.  Each student’s writing will be edited and published in a person-
alised 12-page magazine as a final product. 

好消息！大風吹將於今年7至8月舉行2024大風吹雜誌寫作課程。一如以往，學員於課程期間上午時段會進行外出參觀或
活動，下午時段則跟據活動體驗進行寫作。每名學員的作品經編輯後會製成一本12頁的個人雜誌。

Discount Offers 報名優惠
HK$300 Early bird discount ends 26 April   4月26日或以前可享HK$300早報名優惠
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COURSE 1  課程 1

COURSE 課程 DATES 日期

(MON) 15 JUL –  (FRI) 19 JUL 7月15日(星期一) 至 7月19日(星期五)
  

COURSE 2  課程 2 (MON) 22 JUL – (FRI) 26 JUL 7月22日(星期一) 至 7月26日(星期五) 

課程 3COURSE 3  (MON) 29 JUL – (FRI) 2 AUG 7月29日(星期一) 至8月2日(星期五)

COURSE 4  課程 4 (MON) 5 AUG – (FRI) 9 AUG 8月5日(星期一) 至 8月9日(星期五) 

COURSE 5  課程 5 (MON) 12 AUG – (FRI) 16 AUG 8月12日(星期一) 至 8月16日(星期五) 

COURSE 6  課程 6 (MON) 19 AUG – (FRI) 23 AUG 8月19日(星期一) 至 8月23日(星期五) 

SCHEDULE  & PROPOSED 
LOCATION VISITS : 

Venues for each course 課程的建議活動地點 (T.B.C. 待定)
* Subject to final confirmation 有待最終確定 

建議參觀地點及安排 : 

 1, 3 & 5  

COURSE 課程

COURSE 課程 Madame Tussauds Hong Kong (Monday), Movie Day《Despicable Me 4》
@Cinema (Tuesday), Hong Kong Correctional Services Museum (Wednesday), 
Hong Kong Stadium (Thursday), Ocean Park (Friday)

香港杜莎夫人蠟像館 (星期一)、影院電影日-《壞蛋獎門人4》(星期二) 、 
香港懲教博物館 (星期三)、香港大球場(星期四)、海洋公園(星期五)

Italian Cooking Class (Monday), Movie Day《Inside Out 2 》@Cinema (Tuesday),  
K-Culture Experience - Korean Cultural Centre (Wednesday), Police Museum 
(Thursday), Hong Kong Disneyland (Friday)

意大利烹飪課(星期一)、影院電影日-《玩轉腦朋友2》(星期二) 、韓國文化體驗-駐香
港韓國文化院(星期三)、警隊博物館(星期四)、香港迪士尼樂園(星期五)

 2, 4 & 6   



ONLINE REGISTRATION 網上報名: 

Complete the online enrolment form at www.tcsummercourse.com
填妥網上報名表格 www.tcsummercourse.com

REGISTRATION BY POST 郵寄報名: 

Complete and post the registration form on page 4
填妥並郵寄第4頁的報名表格

Registration is accepted on a first come, first served basis. 名額有限，先到先得。

ENQUIRIES 查詢:   

          9171 2286             (Text Only) 6804 0899          moonsook@typhoonclub.com

MORNING DROP OFF
POINT & TIME

上午集合時間和地點

AFTERNOON PICK UP
POINT & TIME

下午解散時間和地點

            

COURSE FEE 
課程費用

COURSE FEE
INCLUDES

課程費用包括

INSTRUCTOR
導師

GROUP/CLASS SIZE
Morning Activity and Writing Class

小組/課堂人數
參觀活動及寫作課堂

REGISTRATION
報名

CLASSROOMS
上課地點

            

 

Drop off at Kowloon Tong MTR station, exit D, street level by 9.20 AM.
上午9時20分於港鐵九龍塘站D出口(街道出口)集合

Unless otherwise notified, parents will pick up their children from classrooms at 3.00 PM.
除另行通知，學員於下午3時正於上課地點解散。

HK$5,180 (Courses課程 1, 3 and 5)
HK$5,450 (Courses課程 2, 4 and 6)
HK$300 Early bird discount ends 26 April  4月26日或以前可享HK$300早報名優惠

5 Days Excursions (Entrance fee for each day), lunch for 5 days, 3 afternoon Writing 
lessons, teaching materials, two-way transportation from Kowloon Tong to each venue, a 
12-page magazine (See *Final Product), and Completion Certificate
5天外出參觀活動 (每天活動入場費)、5天午餐、3天下午寫作課堂、教材、來回九龍塘站及活
動場地的交通、一本12頁的雜誌(見*製成品) 及課程證書

Each student’s writing from the course will be edited and published in a personalized-
magazine. The magazine will be posted to students within 3 weeks from the completion 
of the course. 
每名學員在課程期間的作品經編輯後會製成一本個人雜誌。雜誌將於課程完結後3星期內郵寄予學員

22/F, 119 Leighton Road, Causeway Bay, Hong Kong
(About a 5-minute walk from the Causeway Bay MTR station, Exit F)
香港銅鑼灣禮頓道119號22樓 (由銅鑼灣港鐵站F出口步行大約5分鐘)
*No Classroom lessons on Monday and Friday
*星期一及星期五不設課室課堂

Each Team Leader will supervise 4 to 6 students in one group for the morning activity.
Class size: 25 students for afternoon writing class (One teacher and two assistant 
teachers will help students)
上午參觀活動‥每名組長將照顧4至6名學員。
下午課堂人數‥25名學員將安排於同一寫作課堂 (1名導師及2名助教進行協助) 。

Team Leader for morning activity  上午參觀活動組長
Native/Bilingual University students/graduate  以英語為母語/雙語大學生/畢業生

Writing Class/Afternoon  下午寫作課堂導師
Native English teacher (NET)  以英語為母語的導師

ONLINE REGISTRATION:
Complete and submit the online enrolment form at www.tcsummercourse.com. 
For ONLINE REGISTRATION payment, arrange payment to the bank account below.
Bank: Hong Kong and Shanghai Banking Corporation Ltd
Account Name: Cyclone Publishing Ltd
Account No: 502-198658-838
網上報名:
於www.tcsummercourse.com 填妥網上報名表格
網上付款方式︰請支付至以下銀行戶口 
銀行: 香港上海滙豐銀行
戶口名稱: Cyclone Publishing Ltd
戶口號碼:  502-198658-838

REGISTRATION BY POST: Complete and post the registration form on page 4 of this 
leaflet together with a cheque payment. 
郵寄報名︰填妥第4頁的報名表格連同付款支付一併遞交

*FINAL PRODUCT
品成*製



Student’s Name 學生姓名 (First, Last name 全名) :      

DOB 出生日期 (DD/MM/YY) :                                                           Gender 性別

Grade @09/2024  級別:

 (M/F 男/女) :

School 學校名稱 :                                                                                  

Postal Address 郵寄地址 : 

(*Student magazines will be posted 3 weeks following the completion of the course. Please make sure to include your full 
and correct mailing address.) This address will be used to send each student’s magazine. An incorrect address will result in 
extra print and postage costs of HK$150 per magazine.
(*學員的雜誌將於課程完結後3星期寄出，請提供完整及正確的郵寄地址。)有關地址將用作郵寄學員的雜誌，若因地址不全而需重
新寄發雜誌，大風吹將收取每本雜誌HK$150的重印及郵寄費用。

Parent’s Name 家長姓名 (MOTHER 母親/FATHER 父親/GUARDIAN 監護人  Please circle 請以圓圈表示) :

Email 電郵地址 : 

Contact Number 聯絡電話 :                              

1. Has your child participated in a Typhoon Club Courses before?  (Yes  / No) 
  貴子女曾否參加大風吹的課程？(有/沒有)

2. Where did you hear about the Typhoon Club Writing Course?
 閣下在哪裏得悉有關大風吹的寫作課程？______________________________________________________________

3. Each student should complete an individual application. Please write down the names of friends or siblings 
   who wish to be in the same group. 
  每名學員需填寫一份獨立的報名表。若貴子女希望與親友分配到同一組，請提供他們的姓名。

_____________________________________________________________________________________
 
4. Lunch will be provided for each day. Please let us know if your child has any food allergies.
   活動期間每天均提供午餐。若貴子女有食物過敏，請提供有關資料。

__________________________________________________________________________________________

5. Does your child have a health condition that may require out attention during the course?
   請問貴子女有沒有健康狀況需要我們在課程期間特別留意？_____________________________________________

If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the English 
version shall prevail. 如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。

I have read the terms and conditions at www.tcsummercourse.com and agreed to them. 
本人已於www.tcsummercourse.com閱讀並同意條款及細則。

  Mobile 手提 :                             
 

________________________________________
Signature of parent 
家長簽署
(Enrolments cannot be accepted without signature)
(所有報名表均須由家長簽署確認)

***********************************  ************************************ 

Please complete below form in English and post together with a cheque payment to:
請以英文填妥以下報名表並連同付款支票寄往︰ 

Cyclone Publishing Ltd, GPO Box 6424, Hong Kong
Please make cheque payable to “Cyclone Publishing Ltd”  

劃線支票抬頭請寫上 Cyclone Publishing Ltd

(Text Only) 6804 0899 

www.tcsummercourse.com

Inquiry:         moonsook@typhoonclub.com 

I agree to my child participating in Course ( 1 / 2 / 3 / 4 / 5 / 6 : Please circle) of the Typhoon Club Magazine 
Writing Course 2024 and attach the course fee amount of HK$___________________ (Cheque No :_________________)  

本人同意我的子女參加大風吹雜誌寫作課程2024，課程編號 ( 1 / 2 / 3 / 4 / 5 / 6 : 請以圓圈標示)，並附上課程
費用HK$________________________(支票號碼︰________________________) 

 Registration By Post 郵寄報名


